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Společná informace o připojení podpisu k PKS SŽ 2023

 

Dne 16. 11. 2022 se sešli zástupci ADP s generálním  ředitelem  Bc. Jiřím Svobodou, MBA,

v  sídle  organizace.  Účelem společné  schůzky  bylo  nalézt  konsenzuální  řešení  stávající

situace.  Zástupci  ADP  si  byli  v  předchozím  období  vědomi  některých  neobjasněných

skutečností, např. oblast jízdních výhod, a z toho důvodu absolvovali několik jednání. Dnes

bylo konstatováno, že SŽ a sociální  partneři  budou neprodleně po připojení  posledního

podpisu  hledat  technické  a  administrativní  řešení  u  vybraných  pracovišť  s  přerušením

pracovní doby. Tato jednání budou vedena s cílem dosáhnout řešení v průběhu 1. pololetí

roku 2023.

Podepsáním PKS všemi signatáři byla vyjádřena odpovědnost všech sociálních partnerů a

vůle informovat zaměstnance v dostatečném předstihu o aplikaci sjednané PKS 2023.


